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Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

 

Θέμα 1ο: Εξόρμηση στη Βουλγαρία 

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι στη λίστα της εξόρμησης στη Βουλγαρία που κατατέθηκε στον 

σύλλογο υπάρχουν καταγεγραμμένα 42 άτομα. Από μαρτυρίες και ανακοινώσεις στο 

διαδίκτυο μελών που έλαβαν μέρος στην εξόρμηση συνάγεται ότι στο λεωφορείο βρίσκονταν 

48 άτομα. 

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι τα μέλη του συλλόγου ήταν 42. Τα υπόλοιπα 6 άτομα ήταν πελάτες 

του πρακτορείου. Καταθέτει προσφορά του πρακτορείου ARMA TOURS η οποία κατατέθηκε 

στον σύλλογο με φαξ και στην οποία αναφέρεται ότι η τιμή είναι 45 ευρώ κατ’ άτομο. 

Ο κ. Αλεξάνδρου επισημαίνει ότι η διαδικασία του ΕΟΣ Θεσσαλονίκης για τις πολυήμερες 

εξορμήσεις συνίσταται σε προσφορές μετακίνησης από τα ταξιδιωτικά πρακτορεία και τον 

υπολογισμό του κόστους ανά άτομο από τον σύλλογο. 

Ο κ. Παλάγκας προσθέτει ότι όταν δεν υπάρχουν αρκετές συμμετοχές η εξόρμηση 

ακυρώνεται. 

Ο κ. Καψούδας αναφέρει ότι υπάρχει θέμα συμμετοχής ατόμων που δεν είναι μέλη στις 

εξορμήσεις του συλλόγου. 



Ο κ. Κόντρας απαντά ότι δεν θεωρείται εξόρμηση του συλλόγου, αλλά δραστηριότητα του 

ταξιδιωτικού πρακτορείου ARMA TOUS και κατά συνέπεια μας καλύπτει η τουριστική άδεια 

του πρακτορείου. 

Ο κ. Παλάγκας τονίζει ότι στο εξής θα πρέπει να πληρώνουν αντίτιμο συμμετοχής και οι 

αρχηγοί των εξορμήσεων και όσοι δεν είναι μέλη του συλλόγου να μην μπαίνουν στο 

λεωφορείο. 

Η κα. Χαλιάζη λέει ότι ο έλεγχος που γίνεται για την εξόρμηση στη Βουλγαρία γίνεται με 

καθυστέρηση, καθώς έχει περάσει αρκετός καιρός από τότε. 

Ο κ. Παλάγκας επαναλαμβάνει ότι θα πρέπει να πληρώνουν και οι αρχηγοί. Επίσης, στις 

πολυήμερες εξορμήσεις θα πρέπει να υπάρχει καταληκτική ημερομηνία για τις δηλώσεις 

συμμετοχής. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ζητά να προσκομιστούν τα στοιχεία των 6 ατόμων που συμμετείχαν και 

θεωρούνται πελάτες του ταξιδιωτικού πρακτορείου. Επίσης προτείνει να απαλλαγεί ο κ. 

Κόντρας από τον συντονισμό των πολυήμερων εξορμήσεων. 

Ο κ. Κοκκόλης παρεμβαίνει και λέει ότι η συζήτηση θυμίζει «παιδική χαρά» και ότι το ΔΣ δεν 

έχει αρμοδιότητα να επιβάλει ποινές. 

Ο κ. Κόντρας αναλαμβάνει την ευθύνη για τον τρόπο οργάνωσης της εξόρμησης. 

Ο κ. Κοκκόλης διερωτάται για τη σκοπιμότητα της εισαγωγής του θέματος στην Ημερήσια 

Διάταξη από τον κ. Αλεξάνδρου. Επίσης, διαμαρτύρεται γιατί έλαβε γνώση μόλις την 

Παρασκευή 14 Οκτωβρίου και θεωρεί ότι παραβιάζονται τα άρθρα 2 και 20 του 

καταστατικού. Γι’ αυτό προτείνει όταν κάποιος θέλει να εισαχθεί θέμα για συζήτηση στο ΔΣ, 

να ενημερώνει τον γενικό γραμματέα τρεις εργάσιμες ημέρες πριν το συμβούλιο. Η πρόταση 

εγκρίνεται ομόφωνα. Επίσης προτείνει σε περίπτωση έκτακτου ΔΣ οι σύμβουλοι να 

ειδοποιούνται δύο ημέρες νωρίτερα. Επίσης εγκρίνεται ομόφωνα.  

Ο κ. Αλεξάνδρου απαντώντας στον κ. Κοκκόλη διερωτάται ποια σκοπιμότητα εξυπηρετείται 

με τη μη συζήτηση του θέματος.  

Η κα. Γιλέκη αναγιγνώσκει Απόφαση του ΔΣ της 29/02/2016 που ορίζει τη διαδικασία για τις 

πολυήμερες εξορμήσεις. 

Ο κ. Αλεξάνδρου και η κ. Γιλέκη ζητούν να ερωτηθεί το ταξιδιωτικό πρακτορείο για τα 

στοιχεία των έξι ατόμων που συμμετείχαν στην εκδρομή. 

Οι τόνοι στη συζήτηση ανεβαίνουν. Ο κ. Σιώτας επιτίθεται φραστικά στην κα Γιλέκη. 

Παρεμβαίνει ο κ. Γιακαμόζης απαντώντας στον ίδιο τόνο προς τον κ. Σιώτα. Οι κκ Γιακαμόζης 

και Σιώτας ανταλλάσσουν αντεγκλήσεις. Το επεισόδιο λήγει με την παρέμβαση των 

υπολοίπων μελών του ΔΣ.  

Ο κ. Αλεξάνδρου επισημαίνει σε έντονο τόνο προς όλα τα μέλη του ΔΣ ότι θα πρέπει να 

αφήσουν τις μεταξύ τους αντιπαραθέσεις και να αρχίσουν να δουλεύουν και να 

συνεργάζονται μεταξύ τους για το καλό του συλλόγου. 

Η συζήτηση καταλήγει σε αδιέξοδο και τελειώνει χωρίς να παρθεί κάποια απόφαση. 

 



Θέμα 2ο: Θέσπιση διαδικασιών και κριτηρίων επιλογής υπηρεσιών μεταφοράς 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να φέρουν όλοι οι σύμβουλοι προτάσεις για το πώς πρέπει να 

επιλέγονται οι πάροχοι υπηρεσιών μεταφοράς για τις εξορμήσεις του συλλόγου. Εγκρίνεται 

ομόφωνα. 

Ο κ. Κόντρας λέει ότι αυτό θα πρέπει να είναι το μοναδικό θέμα μιας συνεδρίασης του ΔΣ 

 

Θέμα 3ο: Δημιουργία Κανονισμού αποπληρωμής υποχρεώσεων μελών που μετέχουν στις 

δράσεις του συλλόγου 

Ο κ. Αλεξάνδρου καταθέτει εισήγηση για να μοιραστεί στα μέλη του ΔΣ. Αποφασίζεται 

ομόφωνα να συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ. 

 

Θέμα 4ο: ΤΕΧ – Roller Ski 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ για τις εκλογές τις ΕΟΧΑ στις οποίες παρέστη ως εκπρόσωπος 

του ΕΟΣ Θεσσαλονίκης. 

Για τον αγώνα Roller Ski υπάρχει πρόβλημα, καθώς ο Δήμος Θεσσαλονίκης δεν επιτρέπει το 

κλείσιμο της λεωφόρου Νίκης, όπου προγραμματιζόταν να γίνει ο αγώνας. Θα εξεταστεί η 

περίπτωση του χώρου της Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης. 

 

Θέμα 5ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κόντρας ενημερώνει το ΔΣ για τις τελευταίες εξορμήσεις. 

Η σχολή αναρρίχησης αρχαρίων έχει ξεκινήσει και συνεχίζεται κανονικά. Έχει γίνει συζήτηση 

με τους εκπαιδευτές και προτείνει η ημερήσια αμοιβή του εκπαιδευτή να είναι 120 ευρώ και 

του βοηθού 100 ευρώ. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

Σχετικά με την επιδότηση των Χ. Μπλιάμη και Κ. Σφαιρόπουλου, που είχε προταθεί σε 

προηγούμενη συνεδρίαση, λέει ότι θα να επιδοτηθεί και ο Γ. Γιακαμόζης, καθώς είναι επίσης 

στέλεχος του συλλόγου. Προτείνει την επιδότηση και των πέντε στελεχών του συλλόγου που 

συμμετέχουν στη σχολή (Ελ. Βρυώνη. Γ. Γιακαμόζης, Δ. Δογραμματζής, Χ. Μπλιάμης, Κ. 

Σφαιρόπουλος) με ένα ποσό. 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να επιδοτηθεί το σύνολο του ποσού για τους Κ. Σφαιρόπουλο και 

Χ. Μπλιάμη και το 50% για τους υπόλοιπους. 

Η κα Χαλιάζη προτείνει να επιδοτηθούν και οι πέντε με το ποσό των 90 ευρώ. Η πρότασή της 

εγκρίνεται με πλειοψηφία 5-4 (Κατά οι Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Γιλέκη, Καψούδας). 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει αντί για την εξόρμηση του τριημέρου της 28ης Οκτωβρίου στη 

Γκιώνα και τα Βαρδούσια να γίνουν δύο μονοήμερα στις 26, 28 ή 30 Οκτωβρίου. 

Ο κ. Παλάγκας προτείνει να γίνει το τριήμερο, αλλά να γίνει και μία μονοήμερη εξόρμηση 

στις 30 Οκτωβρίου. Η πρότασή του εγκρίνεται με πλειοψηφία 5-4 (Κατά οι Αλεξάνδρου, 

Καψούδας, Γιλέκη, Σιώτας). 



 

Θέμα 6ο: Ορισμός επιτροπής 31ου ΟΜΟ 

Ο κ. Κοκκόλης υπενθυμίζει ότι το ΔΣ έχει ήδη επιλέξει ως πρόεδρο της Οργανωτικής 

Επιτροπής του 31ου Ορειβατικού Μαραθωνίου Ολύμπου τον κ Γ. Πατιερίδη. Προτείνει  

σύσταση της υπόλοιπης επιτροπής ως εξής. 

Γραμματεία: Αλ. Κοκκόλης- Φ. Γιλέκη 

Τροφοδοσία: Β. Αλεξάνδρου 

Υπεύθυνοι εθελοντών: Π. Καψούδας -Π. Κόντρας 

Υπεύθυνος χορηγιών: Αλ. Κοκκόλης 

Ταμίας: Ευάγ. Κολοκοτρώνης 

Σχεδιασμός-Σήματα: Γ. Μούτσιος 

Η κα Γιλέκη προτείνει μαζί με τον Γ. Μούτσιο να στον σχεδιασμό να εμπλακούν και οι Δ. 

Χρυσάφη και El. Gömöri, που είναι γραφίστριες. 

Ο κ. Καψούδας θεωρεί ότι στην επιτροπή θα πρέπει να συμμετέχουν περισσότερα άτομα 

εκτός του ΔΣ. 

Ο κ. Κοκκόλης σημειώνει ότι μπορούν να μπουν ως βοηθοί. 

Ο κ. Κόντρας προτείνει να δοθεί η δυνατότητα στην Οργανωτική Επιτροπή να προσθέτει 

άτομα ή να κάνει αλλαγές στη σύνθεσή της. 

Η πρόταση του κ. Κοκκόλη εγκρίνεται με πλειοψηφία 7-2 (Κατά οι Αλεξάνδρου, 

Καψούδας). 

 

Θέμα 7ο: Αγορά πολυμηχανήματος για τη γραμματειακή υποστήριξη 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει ότι το πολυμηχάνημα που βρίσκεται στον χώρο της γραμματείας 

και υποστηρίζει τη λειτουργία του συλλόγου ως εκτυπωτής, φαξ, αντιγραφικό και σαρωτής 

δεν λειτουργεί ικανοποιητικά και προτείνει την αντικατάστασή του. Για την αγορά ενός laser 

πολυμηχανήματος μονόχρωμης εκτύπωσης θα χρειαστεί δαπάνη το πολύ 150 ευρώ. 

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει να προβεί ο σύλλογος στην αγορά πολυμηχανήματος με δυνατότητα 

έγχρωμης εκτύπωσης. Η δαπάνη θα είναι της τάξης των 250 ευρώ. Η πρόταση του κ. Κοκκόλη 

εγκρίνεται με πλειοψηφία 6-3 (Κατά οι Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Γιλέκη). 

 

Θέμα 8ο: Προσφορά Watt and Volt 

Αποφασίζεται ομόφωνα να συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση. 

 

Θέμα 9ο: Κατευθυντήριες οδηγίες και καθήκοντα επιτροπής εκδόσεων 

Ο κ. Αλεξάνδρου ζητά να δοθούν οδηγίες προς την Επιτροπή Εκδόσεων. 



Ο κ. Κοκκόλης σημειώνει ότι στην Επιτροπή Εκδόσεων δε εκπροσωπούνται όλες οι δράσεις 

του συλλόγου. Γι’ αυτό προτείνει να προστεθούν στη σύνθεσή της άλλα δύο άτομα, οι Δ. 

Μπακατσέλος και Γ. Πατιερίδης. Επίσης, προτείνει τη μετονομασία της σε Επιτροπή Έκδοσης 

του Εξώπολις και Εντύπων. Οι προτάσεις του εγκρίνονται ομόφωνα. 

 

Θέμα 10ο: Τροφοδοσία για τη γιορτή των εθελοντών του 3ου ΟΜΟ 

Ο κ. Αλεξάνδρου ενημερώνει το ΔΣ ότι ο Αγ. Μπατής προσφέρει 50 σουβλάκια για τη γιορτή. 

Ο σύλλογος θα πρέπει να προμηθευτεί τα υπόλοιπα (περίπου 100). 

Ο κ. Κόντρας δηλώνει ότι για τα υπόλοιπα θα μιλήσει με τον χασάπη από τον οποίο 

προμηθεύεται και ο ίδιος κρέατα και θα φροντίσει να προμηθευτεί τα υπόλοιπα σουβλάκια, 

τα οποία μάλιστα θα πληρώσει ως δωρεά στον σύλλογο. 

Αποφασίζεται ομόφωνα οι κκ Αλεξάνδρου και Καψούδας να αναλάβουν την προμήθεια 

των υπόλοιπων υλικών που είναι απαραίτητα για τη γιορτή. 

 

Θέμα 11ο: Διάφορα 

Ουδέν 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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